

Lunch DIScussions
14 July 2022, 1:00 to 2:00 pm

Lunch DIScussions

International Arbitration and US Discovery after Luxshare vs. ZF?

The US Supreme Court's decision in Luxshare vs. ZF was closely watched by the German arbitration community, not the least because the underlying arbitration clause was a DIS clause. The Court held that US discovery under USC 28 §1782 is not available in support of international arbitral tribunals. We discuss the impact of the decision with experts from both sides of the Atlantic.

Die Entscheidung des US Supreme Court in Luxshare vs. ZF wurde von der deutschen Schiedsgerichtsszene aufmerksam verfolgt, nicht zuletzt, weil eine DIS-Schiedsklausel zugrunde lag. Das Gericht entschied, dass die US-Discovery nach USC 28 § 1782 nicht zur Unterstützung internationaler Schiedsgerichte zur Verfügung steht. Wir diskutieren die Auswirkungen der Entscheidung mit Experten von beiden Seiten des Atlantiks.

The Lunch DIScussions will be held in English.

Die Lunch DIScussions werden auf Englisch stattfinden.

Programme/Programm

Welcome address/Begrüßung

Dr. Jennifer Bryant
Deutsche Institution für Schiedsgerichtsbarkeit, Bonn/Berlin

Discussion/Diskussion

Dr. Barbara Maucher
Noerr, Düsseldorf

Derek J. T. Adler
Hughes Hubbard & Reed, New York

Theodore J. Folkman
Folkman, Boston

Moderation

Peter Bert
Taylor Wessing, Frankfurt

Registration/Anmeldung

The event will be held in the form of a video conference. There will be an alternative option to participate by audio only.

Please register by 12 July 2022 via the link below.

Registered participants will receive the access details by e-mail prior to the begin of the event.

Please address any questions to events@disarb.org

The event will be free of charge.

Die Veranstaltung findet als Videokonferenz statt. Es besteht alternativ die Möglichkeit zur Teilnahme nur per Audio.

Registrieren Sie sich bitte bis zum 12. Juli 2022 über unten stehenden Link.

Die registrierten Teilnehmer erhalten vor Beginn der Veranstaltung die Zugangsdaten per E-Mail.

Rückfragen richten Sie bitte an: events@disarb.org

Diese Veranstaltung ist kostenfrei.

› REGISTRATION/HIER REGISTRIEREN